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Protokół Nr 1/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, wniosków i petycji 

odbytego w sposób zdalny w dniu 15 stycznia 2021 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się dnia 15 stycznia 2021 roku o godz. 10:00. 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Faliński – Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx  ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (j.t. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842). 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Józef Faliński 

Przekazał, że porządek posiedzenia Komisji przedstawia się następująco: 

 

Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opracowanie sprawozdania z pracy komisji za 2020 rok. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 3 

Opracowanie sprawozdania z pracy komisji za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Józef Faliński 

Poinformował, że członkowie Komisji otrzymali projekt Sprawozdania z pracy Komisji Skarg, 

wniosków i petycji Rady Powiatu w Myśliborzu w 2020 roku. 

(Projekt sprawozdania stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za przyjęciem Sprawozdania z pracy Komisji Skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w 2020 roku 

głosowało – 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Sprawy różne: 

 

Członek Komisji – Andrzej Królikowski 

Złożył wniosek o przedstawienie dla Komisji Stałych Rady Powiatu informacji na temat tego 

jakie zostały przeprowadzone uzgodnienia i rozmowy w kwestii dotyczącej restrukturyzacji 

Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. oraz Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Komisji – Józef Faliński 

Zwrócił uwagę na dyskusję podczas spotkania z radnymi Rady Miejskiej w Barlinku. Przekazał, że 

podczas spotkania proponowano przeprowadzenie protestów przeciwko reformie szpitali. 

Zauważył, że to Rada Miejska w Barlinku odpowiada za szpital i podejmuje decyzje w sprawie 

spółki. Odniósł się do przebiegu dyskusji podczas spotkania. Zwrócił uwagę na konieczność 

podjęcia decyzji dotyczącej szpitala. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 10:10.  

 
Protokołowała: 

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

 

 


